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O mně > Na fakultě se pohybuji už téměř deset let, z toho rok jako člen  
AS FEL. Prošel jsem programy “Elektrotechnika a management” a 
“Elektroenergetika”, nyní jsem ve druhém roce doktorského studia. 
 
Proč kandiduji > Věřím, že i současný senát spolu s větší částí fakulty fungují 
(v rámci svých možností) poměrně dobře, a jak jsem zjistil, ani mně páteční 
vstávání nechybí, proto nemám důvod Vás lákat na dobře znějící fráze.  
 

Kromě toho si myslím, že práce v senátu je především o dlouhodobé aktivitě, a to nejen na zasedáních, 
ale především v komisích a diskuzích.  
 
Budou-li si to voliči přát, rád bych v senátu svým ne příliš konvenčním myšlením podpořil několik kolegů 
a zastoupil nejen silnoproudé obory, ale také studenty kateder měření, elmag. pole, obvodů,  
telkom. techniky a dalších, na které se ve střetu informatika vs. silnoproud jaksi zapomnělo. Z minulých 
voleb pak zůstalo zlepšení vzájemné komunikace nebo lepší podmínky pro sjednocenější, volitelnější a 
multioborovou výuku. Ani jedno ovšem nelze schválit ze dne na den... 

 
Na Vaše dotazy nejraději odpovím osobně nebo na fakultním fóru, pro úplnost pak i na adrese 
jan.petrasek@fel.cvut.cz 
         10.5.2019 
“Se svou kandidaturou do AS FEL souhlasím.”   Jan Petrášek 
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